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Wat hebben we de afgelopen tijd veel veranderingen doorgemaakt. Voor veel 
koorleden was dat een behoorlijke aanpassing, het koor moest veranderen. 

We kregen dames in het koor dat was voor verschillende heren een grote 
verandering. Ook voor de muziek,  diverse nummers moesten aan de 
damesstemmen worden aangepast. 

Achter de schermen is hard gewerkt door de koorcommissie, vooral door Riet 
Wartenbergh en mijn persoontje (Jan van Veen): het aanpassen van teksten 
was en is een dingetje. 

Qua geluid en opstelling blijven we constant bezig ons koor te verbeteren. Het 
vergt geduld en inspanning van iedereen, van ons allemaal! Soms worden de 
week erop ideeën qua opstelling en geluid opnieuw veranderd. Het blijft een 
aandachtspunt, waar iedereen moet staan. 

Coby heeft een oefenavond voor solisten geregeld. Er werd enthousiast 
gezongen. 

We zijn nu druk bezig met het repertoire voor ons optreden in Polderburen 
(vrijdag 28 april) en voor Grootegast (zaterdag 13 mei). Daar gaan we ons zeker 
op de kaart zetten. 

Ten slotte, het binnenhalen van optredens wordt overgenomen door Marian 
van Deth. Hierdoor kan ik mij meer op de muziek focussen. Dat geeft mij ook 
meer rust. 
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